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 Protokół Nr IX/2024 

z IX sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 24 września 2024 r. 

 

Obradom przewodniczyła Wioletta Anuszkiewicz  

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 13:00, zakończenia – 16:30 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

 

Obecni: 

1. Maciej  Kordjak  

2. Wioletta Anuszkiewicz 

3. Andrzej  Dołęga 

4. Andrzej  Gutowski  

5. Wojciech Hołdyński 

6. Zbigniew Makarewicz 

7. Kamil Markowski 

8. Paweł  Perko  

9. Janina  Pietrewicz 

10. Tomasz Popławski  

11. Zofia   Syperek 

12. Marcin Urzędowski 

13. Monika Wałejko 

14. Sylwia Wrzesień-Kisielewska  

15. Marek Zajączkowski 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 27 sierpnia 2024 r.  

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacje przewodniczącego obrad o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2024– 2039, 

2) zmiany budżetu Gminy Gołdap na 2024 rok, 

3) pozbawienia statusu pomnika przyrody oraz zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Gołdapi w sprawie 

pomników przyrody na terenie gminy Gołdap, 

4) wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Gospodarka 

Komunalna” oraz prawa kumulacji głosów, 

5) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gołdapskiemu na remont drogi powiatowej nr 1815N  

na odcinku Juchnajcie – Widgiry, 

6) powołania doraźnej Komisji Statutowej 

7. Interpelacje radnych 

8. Zapytania radnych 

9. Zapytania przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

10. Wolne wnioski 

11. Zamknięcie sesji                                                                                               

                                                                                     

Do pkt 1 

IX posiedzenie sesji Rady Miejskiej IX kadencji 2024-2029 otworzyła Przewodnicząca Rady Wioletta 

Anuszkiewicz. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 14 radnych, zatem podejmowane decyzje będą prawomocne.  
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Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Radna Senior 

poinformowała zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

Do pkt 2  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz przedstawiła porządek posiedzenia. Zapytała,  

czy są propozycje zmiany do porządku posiedzenia.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wojciech Hołdyński zgłosił wniosek o zmianę porządku 

posiedzenia poprzez dodanie projektu uchwały w pkt 6 podpunkt 8) w brzmieniu: rozpatrzenia skargi z dnia  

14 lutego 2024 r. oraz dodanie projektu uchwały w pkt 6 podpunkt 9) w brzmieniu: przekazania skargi z dnia  

27 sierpnia 2024 r. 

Radny Maciej Kordjak złożył wniosek o zmianę porządku posiedzenia poprzez zmianę punktu 7 na brzmienie: 

Stanowisko Rady Miejskiej w Gołdapi w sprawie podjęcia działań na rzecz wyjaśnienia potencjalnych szkód,  

wyrządzonych mieszkańcom i Gminie Gołdap i tym samym przesunięcie numeracji wg kolejności numerycznej. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki złożył wniosek o zmianę porządku posiedzenia poprzez dodanie 

projektu uchwały w pkt 6 podpunkt 7) w brzmieniu: zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia 

poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez dodanie projektu uchwały w pkt 6 podpunkt 7) w brzmieniu: zmieniająca uchwałę w sprawie 

wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów  

i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

W głosowaniu jawnym głosami 14 za wniosek został przyjęty. 

Głosowano wniosek w sprawie 

zmiany porządku posiedzenia poprzez dodanie projektu uchwały w pkt 6 podpunkt 7) w brzmieniu: 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Maciej  Kordjak, Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski, Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł Perko, Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski, Zofia  Syperek, 

Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Urzędowski 

 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez dodanie projektu uchwały w pkt 6 podpunkt 8) w brzmieniu: rozpatrzenia skargi z dnia  

14 lutego 2024 r. 

W głosowaniu jawnym głosami 14 za wniosek został przyjęty. 

Głosowano wniosek w sprawie 

zmiany porządku posiedzenia poprzez dodanie projektu uchwały w pkt 6 podpunkt 8) w brzmieniu: 

rozpatrzenia skargi z dnia 14 lutego 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Maciej  Kordjak, Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej Dołęga, Andrzej Gutowski, Wojciech Hołdyński,  

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł Perko, Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski, Zofia  Syperek, 

Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Urzędowski 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez dodanie projektu uchwały w pkt 6 podpunkt 9) w brzmieniu: przekazania skargi z dnia  

27 sierpnia 2024 r. 

W głosowaniu jawnym głosami 14 za wniosek został przyjęty. 

Głosowano wniosek w sprawie 

zmiany porządku posiedzenia poprzez dodanie projektu uchwały w pkt 6 podpunkt 9) w brzmieniu: 

przekazania skargi z dnia 27 sierpnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł  Perko , Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski , Zofia   

Syperek, Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Urzędowski 

 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez zmianę punktu 7 na brzmienie: Stanowisko Rady Miejskiej w Gołdapi w sprawie podjęcia 

działań na rzecz wyjaśnienia potencjalnych szkód,  wyrządzonych mieszkańcom i Gminie Gołdap i tym samym 

przesunięcie numeracji wg kolejności numerycznej. 

W głosowaniu jawnym głosami 9 za, 5 wstrzymujących się wniosek został przyjęty. 

Głosowano wniosek w sprawie 

zmiany porządku posiedzenia poprzez zmianę punktu 7 na brzmienie: Stanowisko Rady Miejskiej w Gołdapi 

w sprawie podjęcia działań na rzecz wyjaśnienia potencjalnych szkód,  wyrządzonych mieszkańcom i Gminie 

Gołdap i tym samym przesunięcie numeracji wg kolejności numerycznej 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Maciej  Kordjak, Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski, Zbigniew Makarewicz,  

Kamil Markowski, Paweł  Perko, Tomasz Popławski, Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wojciech Hołdyński, Janina  Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Marek Zajączkowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Urzędowski 

Do pkt 3 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz spytała, czy radni mają uwagi do przesłanego protokołu z sesji 

z dnia 27.08.2024 r.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z dnia  

27 sierpnia 2024 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 14 za protokół został przyjęty.  

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu sesji z dnia 27 sierpnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
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ZA (14) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł  Perko , Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski , Zofia   

Syperek, Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Urzędowski 

Do pkt  4  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki przedstawił informację z okresu międzysesyjnego: 

1. 28.08.2024 r. – Spotkanie z mieszkańcami na ul. Bocznej, 

2. 29.08.2024 r. – 30.08.2024 r. – Centralne Obchody Święta Wojsk Obrony Przeciwlotniczej, 

3. 31.08.2024 r. – Festyny zorganizowane przez Sołectwa Główka, Rożyńsk Mały i Jabłońskie, 

4. 31.08.2024 r. – Potańcówka na Targowisku Miejskim w Gołdapi, Pokaz Flesh-Zone, 

5. 01.09.2024 r. – Obchody rocznicy wybuchu II wojny światowej, 

6. 02.09.2024 r. – Uroczyste rozpoczęcie roku szkolnego 2024/2025, 

7. 02.09.2024 r. -  Rozmowa telefoniczna z burmistrzem Supraśla: Radosławem Dobrowolskim, 

8. 03.09.2024 r. – 05.09.2024 r. – Uczestnictwo w Forum Ekonomicznym w Karpaczu, 

9. 06.09.2024 r. – Międzynarodowa Konferencja Naukowa "Żubr w Puszczy Rominckiej" – udział Anity 

Germaniuk, 

10. 07.09.2024 r. – Narodowe czytanie „Kordiana”, 

11. 09.09.2024 r. – Spotkanie z potencjalnym inwestorem, dotyczące utworzenia kliniki dźwiękoterapii  

w Gołdapi,  

12. 09.09.2024 r – Spotkanie z mieszkańcami w sprawie ptasiej wyspy w Wiłkajciach, 

13. 10.09.2024 r. – Spotkanie z mieszkańcami przy Zalewie, 

14. 11.09.2024 – 12.09.2024 r. – Uczestnictwo w Forum Miasteczek Polskich w Warszawie, 

15. 13.09.2024 r. – Udział w konferencji „Administracja geodezyjna i wykonawcy prac geodezyjnych dwa 

obszary działania - jedna geodezja” w Łękuku Małym, 

16. 16.09.2024 r. – Posiedzenie Zarządu i Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Gospodarka 

Komunalna" – udział Pani Sekretarz, 

17.  16.09.2024 r. – Posiedzenie Komisji Wspólnych, 

18. 16.09.2024 r. – Wizyta gospodarcza w Giżycku, 

19. 16.09.2024 r. – Udział w kapitule konkursu Polskiej Krajowej Sieci Miast Cittaslow- ocena prac, 

20. 17.09.2024 r. – Posiedzenie Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

oraz Komisji Rewizyjnej, 

21. 17.09.2024 r- wizja lokalna na terenie przedsiębiorstwa WOKAS,  

22. 17.09.2024 r. – Spotkanie z potencjalnym inwestorem dot. budowy nowego Sanatorium przy ZPL, 

23. 18.09.2024 r. – Spotkanie z dyrektorami i kierownikami jednostek podległych, 

24. 18.09.2024 r. – Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Rozwoju Obszarów 

Wiejskich, 

25. 19.09.2024 r. –  VIII nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej, 

26. 20.09.2024 r. – Konferencja pt. „Rola samorządu w tworzeniu skutecznego systemu ograniczania 

spożycia alkoholu”, 

27. 20.09.2024 r. – Piknik pożegnanie lata SP5, 

28. 20.09.2024 r. – Sesja Rady Powiatu, 

29. 21.09.2024 r. – Uroczystość nadania ulicy imienia Marka Mirosa, 

30. 21.09.2024 r. – Otwarcie biura poselskiego i senatorskiego, 

31. 21.09.2024 r. – Pożegnanie lata w Kośmidrach organizowane przez Polski Związek Emerytów, 

Rencistów i Inwalidów, 

32. 23.09.2024 r. – Posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki. 

33. 23.09.2024 r. – Spotkanie z przewodniczącym rady, 

34. 23.09.2024 r. – Spotkanie z prezesem szpitala w Gołdapi, 

35. 23.09.2024 r. – Spotkanie z ZPR media w sprawie możliwych form współpracy. 

Wydział Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Nieruchomości 

1. W wydziale GPO zakończono proces usuwania Barszczu Sosnowskiego. 

2. Zakończono i rozliczono dotacje na usuwanie azbestu. 
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3. Trwa ciągły nabór wniosków o dofinansowanie z programu priorytetowego Ciepłe Mieszkanie. 

4. Trwa analiza projektu Audytu Krajobrazowego woj. Warmińsko-mazurskiego przedstawionego 

do  zaopiniowania przez Zarząd Województwa Warmińsko - Mazurskiego. 

5. Rozpoczęto procedurę opracowania planu ogólnego. Do 28 października 2024 r. przyjmowane są wnioski 

do planu ogólnego. 

Wydział Oświaty i Spraw Społecznych 

1. W związku z realizacją projektu „Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym – Granty 

PPGR” od 25.03.2024r. trwała kontrola Najwyższej Izby Kontroli (Delegatura w Olsztynie). 27.07.2024r. 

wpłynęło do Urzędu Miejskiego wystąpienie pokontrolne, gdzie NIK pozytywnie ocenił sposób 

przygotowania i realizacji przez Urząd zadań związanych z udziałem w programie „Granty PPGR – 

Wsparcie dzieci i wnuków byłych pracowników PGR w rozwoju cyfrowym. W związku z niestwierdzeniem 

nieprawidłowości Najwyższa Izba Kontroli nie sformułowała uwag, ani wniosków. 

2. Podpisano dwa porozumienia z Ministerstwem Edukacji Narodowej o dofinansowanie edukacyjnych 

wycieczek szkolnych w ramach przedsięwzięcia Ministra Edukacji pod nazwą „Podróże z klasą”  

na organizację łącznie 7 wycieczek szkolnych (w Szkole Podstawowej Nr 2, SP3 i SP5) na łączną kwotę 

dofinansowania 170 000,00 zł; 

3. Podpisano trzy umowy z Ministerstwem Finansów o dofinansowanie realizacji zadania polegającego  

na przygotowaniu i przeprowadzeniu zajęć lekcyjnych oraz 3 wycieczek edukacyjnych o tematyce szeroko 

rozumianych finansów w Szkole Podstawowej Nr 1 na łączną kwotę 40 000,00 zł w ramach Programu 

"Lekcje o finansach 2024"; 

4. Złożono 4 wnioski o dotację z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

w Olsztynie z Funduszu Ekologii na realizację działań proekologicznych w szkołach podstawowych  

w Gołdapi (SP1, SP3, SP5, SP w Pogorzeli). Umowy są już przygotowywane i niebawem nastąpi  

ich podpisanie.  

5. Dokonano aktualizacji wniosków o dotację podręcznikową na zakup podręczników i materiałów 

ćwiczeniowych uczniom szkół podstawowych z terenu Gminy Gołdap; 

6. Dokonano weryfikacji danych do Rządowego programu pomocy uczniom niepełnosprawnym w formie 

dofinansowania zakupu podręczników, materiałów edukacyjnych i materiałów ćwiczeniowych uczniom 

szkól ponadpodstawowych z terenu Gminy Gołdap posiadającym orzeczenie o potrzebie kształcenia 

specjalnego; 

7. Złożono sprawozdanie z realizacji Rządowego Programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz 

kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno - komunikacyjnych na lata  

2020-2024 - "Aktywna tablica" realizowany w Szkole Podstawowej w Grabowie w 2023 r. na kwotę 

dofinansowania 35 000,00 zł. 

8. Przekazano aneksy arkuszy organizacyjnych placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Gołdap 

do Kuratorium Oświaty w celu zaopiniowania. 

9. Złożono wniosek w Programie Aktywna Szkoła na zakup sprzętu sportowego dla 2 uprawnionych szkół: 

Szkoły Podstawowej nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi im. Mikołaja Kopernika i Szkoły Podstawowej  

nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi. Wysokość wnioskowanego dofinansowania dla obu szkół  

to 49 986,30. Wszystkie szkoły złożyły wnioski w ramach Programu Aktywna szkoła. W kilku szkołach już 

od maja br. odbywają się bezpłatne, sportowe zajęcia pozalekcyjne dla uczniów, natomiast w pozostałych 

zajęcia już ruszają lub ruszą niebawem. 

10. Zakończono pracę nad przygotowywaniem diagnoz i potrzeb uczniów i nauczycieli szkół podstawowych 

zlokalizowanych na terenie Gminy Gołdap do projektu Młodzi Kreatywni. Wniosek złożony ma być  

do 25 września br. Z Gminy Gołdap udział w projekcie weźmie 515 uczniów i minimum 14 nauczycieli. 

Alokacja jaka przeznaczona jest dla szkół  na działania projektowe wynosi łącznie 2 424 845,00 zł.  

11. Złożono wniosek o środki z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej. Środki dotyczą kosztów odpraw 

dla nauczycieli oraz wzrostów zadań realizowanych w placówkach oświatowych. 

12. Wdrożono w Urzędzie Miejskim Standardy Ochrony Małoletnich, dokument znajduje się na stronie 

Internetowej Urzędu. 

13. Dnia 29.10.2024 r. w Gołdapi przy Hali Sportowej ul. Partyzantów 31 odbędzie się bezpłatna mammografia 

w ramach Programu Profilaktyki Raka Piersi. Zaprasza się kobiety w wieku 45-74 lat po uprzedniej 

rejestracji pod nr 22 880 90 80 wew. 3. 

14. W dniu 20.09.2024 r. odbyła się konferencja pt. „Rola samorządu w tworzeniu skutecznego systemu 

ograniczenia spożycia alkoholu”, która została zorganizowana z inicjatywy Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gołdapi. Prelegentem był Pan Błażej Gawroński – dyrektor 

Miejskiego Zespołu Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Olsztynie.  
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15. W dniu 18.09.2024 r. Burmistrz Gołdapi i Skarbnik Gminy Gołdap podpisali oświadczenie o przyjęciu 

dofinansowania w ramach realizacji Rządowego Programu Wspierania Rodziny „Asystent Rodziny w 2024 

r.” na łączną kwotę 9 841,49 zł. 

16. W dniu 10.09.2024 r. odbyło się w Urzędzie Miejskim w Gołdapi posiedzenie Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gołdapi, w którym uczestniczył Burmistrz Gołdapi. Z dniem 

31.08.2024 r. zrezygnowała z członkowska w komisji Pani Czesława Borkowska – Członek Komisji oraz 

Pani Zofia Burel – Członek Komisji. W ich miejsce została powołana Pani Agnieszka Iwanowska  

i Katarzyna Miernik. Burmistrz wręczył listy podziękowania oraz drobne upominki ustępującym Paniom 

oraz nowo powołanym. (Zarządzenie Nr 141/IX/2024 Burmistrza Gołdapi z dnia 6 września 2024 r.  

w sprawie zmiany składu osobowego Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

w Gołdapi). 

17. W dniu 09.09.2024 r. Burmistrz Gołdapi i Skarbnik Gminy Gołdap podpisali zapotrzebowanie na wypłatę 

świadczenia bon energetyczny na kwotę 538 484 tys. zł, które zostało przesłane do Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego w Olsztynie. Wnioski o wypłatę bonu energetycznego składa się w od 01.08.2024  

do 30.09.2024 r. do OPS w Gołdapi. 

18. Na stronę internetową Urzędu Miejskiego została przygotowana informacja dotycząca funkcjonowania 

Gminnego Punktu Informacyjno-Konsultacyjnego dla osób uzależnionych, ich rodzin i ofiar przemocy.  

19. Została przygotowana informacja dotycząca funkcjonowania i finansowania świetlic wiejskich w I półroczu 

2024 r.  

20. W tym roku szkolnym, w drodze przetargu wyłonione dwie nowe firmy, które będą realizują dowóz uczniów 

do szkół.  Pierwsza część umowy (cztery pierwsze trasy) - PTO Lipnicki z Morąga. II część umowy (trasa 

od piątej do ósmej) - Wojtex Marcin Kozoń Bisztynka. 

Wydział Inwestycji i Rozwoju 

1. 2 września ogłoszono drugie postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na wykonanie 

dokumentacji technicznej na rozbudowę i przebudowę remizy OSP w Dunajku. W wyznaczonym terminie 

składania ofert do 10 września wpłynęły dwie oferty na kwoty 119 310 zł i 144 180,60 zł. Postępowanie 

zostało unieważnione ponieważ najkorzystniejsza oferta przewyższała kwotę jaką Zamawiający może 

przeznaczyć na finansowanie zadania (50 000 zł). Postępowanie będzie powtórzone. Planuje się  zmienić 

termin realizacji na 4-5 miesięcy licząc od daty podpisania umowy.  

2. 3 września ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego  na wykonanie dokumentacji 

technicznej adaptacji budynku usługowego w Grabowie  na mieszkania komunalne (po szkole.  

W wyznaczonym terminie składania ofert do 16 września wpłynęły dwie oferty na kwoty 144 180,60 zł  

i 159 700,00 zł. Postępowanie zostało unieważnione ponieważ najkorzystniejsza oferta przewyższała 

kwotę jaką Zamawiający może przeznaczyć na finansowanie zadania (60 000 zł). Postępowanie będzie 

powtórzone. Planuje się  zmienić termin realizacji na 4-5 miesięcy licząc od daty podpisania umowy.    

3. 5 września ogłoszono drugie postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na opracowanie 

koncepcji oraz dokumentacji projektowej rozbudowy znaku przestrzennego GOŁDAP o symbol 

ZDROJU. W wyznaczonym terminie składania ofert do 13 września wpłynęły trzy oferty na kwoty  

72 570 zł, 29 000 zł i 24 500 zł. Postępowanie jest w trakcie rozpatrywania. Planowany termin wykonania 

do 29 listopada br. 

4. 10 września ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na wykonanie dokumentacji 

technicznej na budowę świetlicy wiejskiej w Botkunach. Termin składania ofert 24 września do godz. 

10:00. Planowany termin realizacji  do 20.12.2024 r.  

5. 13 września ogłoszono ponownie  konkurs rzeźbiarski na opracowanie koncepcji projektowej obiektów 

małej architektury: 11 form rzeźbiarskich przedstawiających zwierzęta w nietypowych pozach  

z przypisaniem im cech ludzkich w ramach realizacji zadania pn. Park Rzeźb. W pierwszym konkursie 

nie wpłynęła żadna praca konkursowa.  Termin składania prac konkursowych do 15 października br. 

6. Realizowane są prace związane z przebudową schodów zewnętrznych przy SP nr 2 w Gołdapi. Planowany 

termin wykonania robót do 30.09.2024 r.  

7. Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Gołdapi wykonało dokumentację projektową  

i uzyskało zgłoszenie na roboty dotyczące zadania pn.: Przebudowa drogi gminnej we wsi Rożyńsk Mały 

realizowanego w formule „zaprojektuj i wybuduj”. Po wykonaniu dokumentacji i dokonaniu zgłoszenia 

przekazano Wykonawcy teren robót. Inwestycja jest realizowana z dofinansowaniem w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 – 2020. Dofinansowanie wynosi 63,63% środków 

kwalifikowanych. Planowana wartość inwestycji zgodnie z wnioskiem to 1 578 173,29 zł (środki 

kwalifikowane – 1 446 026,31 zł, planowane dofinansowanie 920 106 zł). Planowany termin wykonania 

do 29.11.20024 r. 
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8. Realizowane są prace budowlane na zadaniu inwestycyjnym  pn. „Przebudowa ulicy Polnej w Gołdapi”. 

Zadanie dofinansowane w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Planowana kwota 

dofinansowania to 50 % kosztów kwalifikowanych  tj. 1 374 543 zł. Planowany termin zakończenia robót 

15 kwiecień 2025 r. 

9. Przedłużono termin składania ofert do 24 września do godz. 10:00 w przedmiocie dokończenia budowy 

Zakładu Przyrodoleczniczego w Gołdapi ze względu  na udzielenie odpowiedzi na zapytania dotyczące 

SWZ. 

Straż Miejska: 

1. wykonywała patrole prewencyjne na terenie miasta i gminy Gołdap (piesze, rowerowe i zmotoryzowane) 

w godzinach dziennych i nocnych, sprawdzali na drogach wyposażenie rowerzystów i pieszych  

w obowiązkowe oświetlenie i elementy odblaskowe po zmroku, 

2. zatrzymanie na terenie gminy nietrzeźwego rowerzystę, 

3. wykonywanie kontroli porządkowych i kontroli palenisk na nieruchomościach, 

4. ujawniali  wykroczenia za które sprawcy zostali pouczeni lub ukarani mandatami karnymi, 

5. zabezpieczali porządek publiczny w trakcie imprezy i uroczystości  odbywających się w Gołdapi, 

6. wykonywali konwoje na potrzeby gminy Gołdap, 

Monitoring Operatorzy monitoringu wizyjnego miejsc publicznych pełnili dyżury na 1 zmianę, przekazali 

do Straży Miejskiej i Policji 14 zgłoszeń wymagających podjęcia interwencji. 

Zgłoszenia dotyczyły : 

- 5 zgłoszeń w sprawie spożywaniu alkoholu w miejscu publicznym, 

- 8 zgłoszeń w sprawie nieprawidłowego parkowania pojazdów,  

- 1 zgłoszenie w sprawie osoby leżącej w miejscu publicznym. 

Urząd Stanu Cywilnego 

1. Na terenie Gminy Gołdap urodziło się 7 dzieci, zaś zmarło 20 osób, 

2. W tut. USC sporządzono 15 aktów małżeństwa, zarejestrowano 1 rozwód 

3. Wydano 231 odpisów aktów stanu cywilnego, 

4. Przeniesiono 153 akty z papierowych ksiąg do elektronicznego Rejestru Stanu Cywilnego, 

5. Wydano 2 decyzje w sprawie zmiany imienia/nazwiska, 

6. Zameldowano/wymeldowano 96 osób, 

7. Wydano 3 decyzje w sprawach meldunkowych, 

8. Zastrzeżono numer PESEL 25 osobom, 

9. Wydano 179 dowodów osobistych. 

Dodatkowe informacje: 

Trwają spotkania sołeckie, na których mieszkańcy mają szansę w aktywny sposób uczestniczyć  

w planowaniu budżetu lokalnego. Odbyły się spotkania w następujących Sołectwach: Niedrzwica, Zatyki, 

Galwiecie, Botkuny, Juchnajcie, Bałupiany, Łobody, Suczki, Kozaki, Marcinowo, Nasuty, Pietraszki, Dzięgiele, 

Jany, Pogorzel, Siedlisko, Grabowo, Barkowo, Jabłońskie, Rożyńsk Wielki, Babki, Dunajek. Spotkania odbędą 

się w następujących Sołectwach: Jeziorki Wielkie, Główka, Kośmidry, Konikowo, Wiłkajcie.                                                                                                                                                                            

 Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zapytała o konsultacje społeczne w sprawie ptasiej wyspy.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że odbędą 30 września 2024 r., o godz. 16:00 w sali  

nr 1 Urzędu Miejskiego w Gołdapi.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zapytała o wypadek samochodem służbowym. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że wypadek miał miejsce podczas powrotu z wizyty  

w Karpaczu, między godziną 2:00, a 3:00. Nie było zgłoszenia na policję z tego względu, że nie było osób 

uczestniczących pozostałych w tym wypadku, jak również konsultował sprawę wezwania policji  

z pracownikami. Wydarzenie związane było ze zwierzyną, która wyskoczyła na drogę. Zgłoszenie zostało 

dokonane do ubezpieczyciela a auto w chwili obecnej jest naprawiane. 

Do pkt 5 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że w okresie międzysesyjnym w dniu 16 września 

obyło się wspólne posiedzenie komisji w zakresie omówienia i zaopiniowania projektów uchwał. Na posiedzeniu 

komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Straż Miejska przedstawiła 

informację o swojej działalności a komendant OSP poinformował o ochronie przeciwpożarowej gminie oraz o 

bezpieczeństwie publicznym gminie. Komisja Rewizyjna kontrolowała zamówienia publiczne podczas której 

nieprawidłowości nie stwierdzono. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wypracowała stanowiska w zakresie 

rozpatrywanych spraw, które zostaną przedstawione na dzisiejszym posiedzeniu. Podczas posiedzenia Komisja 

Rozwoju Obszarów Wiejskich omawiane sprawy dotyczące funkcjonowania świetlic wiejskich, inwestycje 

realizowane na terenach wiejskich oraz oświetlenie planowane na 2024 rok. Komisja Oświaty, Kultury, Kultury 
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Fizycznej, Turystyki omawiała stan placówek oświatowych. Odbyła się sesja nadzwyczajna zwołana na wniosek 

burmistrza. Nawiązała do sytuacji zaistniałej w internecie w związku z frekfencją na sesji nadzwyczajnej. 

Nieobecność 5 radnych na sesji nie wpłynęła na możliwość procedowania uchwał. Nieobecni radni 

usprawiedliwili swoją nieobecność. W sprawie danej sytuacji wpłynęły 2 wnioski o dostęp do informacji 

publicznej, które są opiniowane przez radcę prawnego i bez zbędnej zwłoki udzieli informacji dla wnioskodawcy. 

Spełniając obowiązek informacyjny poinformowała, że został założony nowy klub radnych - „Przyszłość dla 

Gołdapi”. Przewodniczącym klubu jest radny Wojciech Hołdyński a w skład klubu wchodzą radni: Monika 

Wałejko, Zofia Syperek, Janina Pietrewicz, Kamil Markowski i Marek Zajączkowski. Podziękowała za 

zaproszenia na spotkania sołeckie oraz radnemu Andrzejowi Dołędze za zorganizowanie spotkania na ulicy 

Bocznej i poruszenia istotnych, ważnych tematów dla mieszkańców ulicy Bocznej. 

Do pkt 6 

1)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do skarbnika gminy Sylwii Ostrowskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 

2024– 2039.  

Skarbnik gminy Sylwia Ostrowska przedstawiła projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2024– 2039.  

Głosowano w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2024– 2039 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Maciej Kordjak, Andrzej  Dołęga, Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Janina  Pietrewicz,  

Tomasz Popławski, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Paweł  Perko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (4) 

Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Urzędowski 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zarządziła reasumpcję głosowania ze względu zgłoszenie 

radnego o błędnie oddanym głosie.  

W głosowaniu jawnym głosami 13 za, 1 wstrzymującym się uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2024– 2039 -  reasumpcja głosowania 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski , Zofia   Syperek, Monika 

Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł  Perko 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Urzędowski 

Uchwała Nr IX/55/2024 

  

2)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do skarbnika gminy Sylwii Ostrowskiej   

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2024 roku.  
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 Skarbnik gminy Sylwia Ostrowska przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały polegające na tym,  

że w  pierwszej wersji było zwiększenie w § 1 i § 2, natomiast po poprawce powinno być zmniejszenie planu 

dochodów i zmniejszenie planu wydatków, w załączniku nr 7 o 10 000,00 zł była różnica pomiędzy wydatkami 

bieżącymi a majątkowymi oraz w treści uchwały 2 razy wystąpił  § 8.   

 Radny Paweł Perko powiedział, że ma uwagi do proponowanej zmiany w planie wydatków w rozdziale 75023 

w sprawie zwiększenia się planu wydatków o kwotę 134 000 zł na wniosek kierownika wydziału  

ds. Administracyjnych, celem wyposażona stanowiska w niezbędny sprzęt komputerowy i meble. Wskazana 

została kwota 75 000,00 zł na wyposażenie 10 stanowisk w komputery.  Uważa, że ze względu na stan finansów 

gminy, pokrycie z rezerwy celowej jest kwotą zbyt wysoką. Po analizie rynku doszedł do przekonania, że kwota 

50 000,00 zł na nowe komputery o podobnych parametrach w zupełności wystarczy. 

Informatyk UM Piotr Mietliński odpowiedział, że jest to kwota szacunkowa a finalna cena będzie po 

przeprowadzeniu zapytania ofertowego. Do przeprowadzenia zapytania musi mieć zabezpieczone środki w 

budżecie.. 

Radny Paweł Perko odpowiedział, że zrobił rozeznanie i komputery o podobnych parametrach, bez dwóch 

slotów na pamięć RAM, z 3-letnią gwarancją biznesowa dostępne są ok. 3 299,00 zł.  

Informatyk UM Piotr Mietliński odpowiedział, że dodatkowy slot jest po to, by w przyszłości rozbudować 

komputer. Informatyzacja zmienia się dość szybko, parametry się zwiększają.  

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski powiedział, że w dniu dzisiejszym przeszedł po pokojach 

urzędu i jest za przeznaczeniem proponowanej kwoty na remonty pokoi.  

Radny Paweł Perko zwrócił się do radnych  o rozważenie zmniejszenia tej kwoty z przeznaczeniem na sprzęt 

komputerowy  do 50 000,00 zł czyli nie podjęcie uchwały w takim wyglądzie.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że jeżeli rada nie podejmie tej uchwały, to 

wszystkie zmiany w niej zawarte nie zostaną uwzględnione. Zmiany w ciągu roku może proponować tylko 

burmistrz Gołdapi.  

Starosta gołdapski Krzysztof Kazaniecki, powiedział, że jest to szacowana wartość komputerów i wszystko 

zależy złożonych ofert, które na pewno będą niższe niż proponowane 75 000,00 zł. Nie podjęcie uchwały 

proceduje na wszystkie wskazane inwestycje z odrzuceniem. 

Radny Maciej Kordjak powiedział, żeby z większym wyprzedzeniem przekazywać materiały. Biorąc pod 

uwagę lata zaniedbań, stan pokoi, potwierdzone stanowiskiem BHP jest to duża kwota ale w poprzedniej kadencji 

środki były potrzebne na inne ważniejsze wydatki, takie jak wynagrodzenia czołowych menadżerów tego urzędu. 

Wyraził zdanie, aby w danej kadencji  przychylić się do prośby na rzeczy potrzebne pracownikom. Zwrócił się 

również do informatyka o możliwe zmniejszenie tych parametrów komputerów. 

Radny Zbigniew Makarewicz powiedział, że będzie za proponowany uchwały, chociaż też mam wątpliwości, 

jeśli chodzi o sprzęt komputerowy. Ja rozumiem, że jest potrzebny dobry sprzęt komputerowy, markowy, żeby 

służył. Nie rozumiem na przykład tutaj w tym przetargu na przykład szybkich 

Myślę, że za te pieniądze, tej gwarancji na następny dzień można by było pewnie kupić kilka zapasowych 

urządzeń, które nawet by sobie stały i czekały w razie gdyby się coś to zepsuło. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że po spotkaniu w dniu wczorajszym padła prośba  

do Piotra Mietlińskiego o przygotowanie specyfikacji technicznej sprzętu, który ma być zakupiony w ramach 

projektu.  

Radny Maciej Kordjak odpowiedział, że na posiedzeniu komisji w dniu 16 września wyraźnie prosił  

o szczegółową informację, o zakres itp.  

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Wrzesień-Kisielewska zwróciła się o  poinformowanie radnych   

o  zakupionych komputerach oraz o wyposażeniem pokoi. Jeżeli pozostaną środki z zabezpieczonej kwoty  

to zwraca się o poinformowanie radnych na co zostaną przeznaczone.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2024 roku z przedstawioną autopoprawką.  

W głosowaniu jawnym głosami 14 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie 

zmiany budżetu Gminy Gołdap na 2024 rok z autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł  Perko , Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski , Zofia   

Syperek, Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Urzędowski 

Uchwała Nr IX/56/2024 

3)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do kierownik WGK Magdy Zymkowskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody oraz zmieniająca uchwałę 

Rady Miejskiej w Gołdapi  w sprawie pomników przyrody na terenie gminy Gołdap.  

Kierownik WGK Magda Zymkowska przedstawiła projekt uchwały.  

Uwag nie zgłoszono. 

W głosowaniu jawnym głosami 14 za uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie 

pozbawienia statusu pomnika przyrody oraz zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Gołdapi  w sprawie 

pomników przyrody na terenie gminy Gołdap 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł  Perko , Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski , Zofia   

Syperek, Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Urzędowski 

Uchwała Nr IX/57/2024 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zarządziła 10 minutową przerwę w obradach – godz. 14:34 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz wznowiła obrady – godz. 14:45 

4)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do kierownik WGK Magdy Zymkowskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do Zgromadzenia 

Związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna” oraz prawa kumulacji głosów. 

Kierownik WGK Magda Zymkowska przedstawiła projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski powiedział, że jako klub, jako radny proponuje Piotra 

Bartoszuka na kandydata.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że proponuje na przedstawiciela Magdę Zymkowską, gdyż  

zajmuje się gospodarką komunalną, odpadową oraz przygotowywała publikacje naukowe na ten temat. 

Radny Maciej Kordjak powiedział, że Magda Zymkowska jest obciążona pracą w urzędzie i zajmuje się 

tyloma rzeczami, że nie potrzebny jest jej kolejny obowiązek.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zarządziła przerwę w obradach celem doprecyzowania formy 

głosowania kandydatów – godz. 15:00 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz wznowiła obrady – godz. 15:05 

 Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zawróciła się do radcy prawnego Marcina Bogdana  

o przedstawienie formuły głosowania. 

Radca prawny Marcin Bogdan powiedział, że projektodawcą uchwały jest burmistrz i wskazał osobę w §1, 

Magdę Zymkowską, która miałaby być dodatkowym przedstawicielem na zgromadzeniu związku. Inicjatywa 

radnego to zaproponowanie poprawki do tej uchwały poprzez wskazanie w §1 pana Piotra Bartoszuka jako 

kandydata. Głosowanie odbywa się w ten sposób, że poddawana jest pod głosowanie poprawka. Jeśli poprawka 

zostanie przyjęta  to w kolejnym kroku jest głosowana uchwała z poprawką. Jeśli poprawka nie zostanie przyjęta, 

głosowana będzie uchwała w brzmieniu zaproponowanym przez burmistrza. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do pana Piotra Bartoszuka celem wypowiedzenia 

się, czy wyraża zgodę kandydatury oraz przedstawienia swojej kandydatury.  

Mieszkaniec pan Piotr Bartoszuk powiedział, że wyraża zgodę na kandydowanie na przedstawiciela. 

Powiedział, że jest powiązany i z jedną, i z drugą gminą. Współpracował z pewnym stowarzyszeniem na terenie 
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Ełku odnośnie Ekomazur, Spółka w tej chwili idzie w takim kierunku dosyć mocno niewydolnym i obawia się, 

że te opłaty za śmieci w przyszłości mogą dotknąć mieszkańców gminy. 

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie wniosek w sprawie kandydatury 

Piotra Bartoszuka na przedstawiciela do Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna” 

oraz prawa kumulacji głosów.  

W głosowaniu jawnym głosami 8 za, 5 przeciw, 1 wstrzymującym się poprawka została przyjęta.  

Głosowano w sprawie 

wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Gospodarka 

Komunalna” oraz prawa kumulacji głosów - par. 1 Piotr Bartoszuk 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Zbigniew Makarewicz, 

Paweł  Perko , Tomasz Popławski , Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

PRZECIW (5) 

Wojciech Hołdyński, Kamil Markowski, Janina  Pietrewicz, Zofia   Syperek, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Monika Wałejko 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Urzędowski 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Gospodarka 

Komunalna” oraz prawa kumulacji głosów.  

W głosowaniu jawnym głosami 8 za, 5 przeciw, 1 wstrzymującym się za uchwała została podjęta. 

Głosowano wniosek w sprawie 

w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do Zgromadzenia Związku Międzygminnego 

„Gospodarka Komunalna” oraz prawa kumulacji głosów poprzez wskazanie w par. 1 uchwały Piotra Bartoszuka 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Zbigniew Makarewicz, 

Paweł  Perko , Tomasz Popławski , Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

PRZECIW (5) 

Wojciech Hołdyński, Kamil Markowski, Janina  Pietrewicz, Zofia   Syperek, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Monika Wałejko 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Urzędowski 

Uchwała Nr IX/58/2024 

5)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do kierownik WIR Elizy Lipińskiej   

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gołdapskiemu  

na remont drogi powiatowej nr 1815N na odcinku Juchnajcie – Widgiry. 

Kierownik WIR Eliza Lipińska przedstawiła projekt uchwały.  

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Gołdapskiemu na remont drogi powiatowej nr 1815N na odcinku Juchnajcie – 

Widgiry. 

W głosowaniu jawnym głosami 14 za uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie 
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udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gołdapskiemu na remont drogi powiatowej nr 1815N na odcinku 

Juchnajcie – Widgiry 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł  Perko , Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski , Zofia   

Syperek, Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Urzędowski 

Uchwała Nr IX/59/2024 

Starosta gołdapski Krzysztof Kazaniecki podziękował radnym oraz burmistrzowi za udzielenie wsparcia 

inwestycji powiatu gołdapskiego.  

6) 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do radnego Macieja Kordjaka 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej. 

Radny Maciej Kordjak przedstawił projekt uchwały oraz wskazał autopoprawkę do projektu uchwały  

o rozszerzenie zakresu komisji statutowej o analizę Statutów Sołectw i Rad Osiedli oraz opracowanie zmian  

i przygotowanie projektów. Odczytał zgłoszonych członków komisji oraz zapytał, czy wyrażają zgodę  

na członkostwo w komisji statutowej.  

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski wyraził zgodę.  

Radny Maciej Kordjak wyraził zgodę. 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Wrzesień-Kisielewska wyraziła zgodę.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz wyraziła zgodę.  

Radny Zbigniew Makarewicz wyraził zgodę.  

Radna Monika Wałejko wyraziła zgodę.  

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania 

doraźnej Komisji Statutowej z autopoprawką. 

W głosowaniu jawnym głosami 14 za uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie 

powołania doraźnej Komisji Statutowej z autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Maciej  Kordjak, Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski, Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł  Perko, Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski, Zofia   Syperek, 

Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Urzędowski 

Uchwała Nr IX/60/2024 

 

7) 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do kierownik wydziału DE Żanety Przyborowskiej  

o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty 

uzdrowiskowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
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Kierownik DE Żaneta Przyborowska przedstawiła projekt uchwały.  

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę 

w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

W głosowaniu jawnym głosami 14 za uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł  Perko , Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski, Zofia   Syperek, 

Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Urzędowski 

Uchwała Nr IX/61/2024 

8) 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Wojciecha Hołdyńskiego o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia  

14 lutego 2024 r. 

Przewodniczący KSWiP Wojciech Hołdyński przedstawił  projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  

na działanie Burmistrza Gołdapi w związku z postępowaniem pn. „Zmniejszenie presji na chronione gatunki  

i siedliska występujące na obszarze jeziora Gołdap poprzez budowę ciągu pieszo-rowerowego – Wykonanie 

ścieżki edukacyjnej wzdłuż jeziora Gołdap”, dofinansowanym z Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 

2014-2020. Członkowie Komisji wypracowali stanowisko o uznaniu skargi za bezzasadną.  

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi z dnia 14 lutego 2024 r. 

W głosowaniu jawnym głosami 14 za uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenia skargi z dnia 14 lutego 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł  Perko , Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski , Zofia   

Syperek, Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Urzędowski 

Uchwała Nr IX/62/2024 

9) 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Wojciecha Hołdyńskiego o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi z dnia  

27 sierpnia 2024 r. 
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Przewodniczący KSWiP Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwały w sprawie w sprawie wstawienia 

przez pracownika urzędu adnotacji niezgodnej z prawdą. Członkowie Komisji podjęli stanowisko o przekazaniu 

skargi Burmistrzowi Gołdapi. 

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przekazania skargi z dnia 27 sierpnia 2024 r. 

W głosowaniu jawnym głosami 14 za uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie 

przekazania skargi z dnia 27 sierpnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł  Perko , Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski , Zofia   

Syperek, Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Urzędowski 

Uchwała Nr IX/63/2024 

Do pkt 7  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do radnego Macieja Kordjaka o przedstawienie 

Stanowiska Rady Miejskiej w Gołdapi w sprawie podjęcia działań na rzecz wyjaśnienia potencjalnych szkód, 

wyrządzonych mieszkańcom i Gminie Gołdap.  

Radny Maciej Kordjak przedstawił stanowisko Rady Miejskiej w Gołdapi dotyczące zakładu 

Przyrodoleczniczego.  

Mieszkaniec Andrzej Tobolski podziękował radnemu za inicjatywę. 

Były burmistrz Tomasz Luto powiedział, że w czasie przedwyborczym to byli taką grupą, która najgłośniej 

krzyczała, że wszystko wie o zakładzie, inwestycji oraz o wszelkich nieprawidłowościach. Wskazywali winnych, 

wskazywali problemy jak również mieli pomysły na rozwiązanie tych problemów. Dziś wracają do tematu, który 

był procedowany przez prokuraturę. Zaproponował, by skupili na wykonawcy, ówczesnym radnym Tobolskim, 

który wykonał pierwsze zgłoszenia na podstawie których została wstrzymana budowa. Zamiast zajmować się 

krzesłami i chodzeniem po pokojach, powinni się zająć zakładem. Zwrócił się do wiceprzewodniczącego rady 

Andrzeja Gutowskiego aby zajrzał w dokumenty i zorientował się, ile było środków przekazywanych  

na chociażby remont pokoi.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz odebrała głos byłemu burmistrzowi Tomaszowi Luto  

za odbieganiu od tematu zawartego w danym punkcie– godz. 15:48 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się o wypowiedź merytoryczną i nie pouczanie 

radnych. Niektórzy radni są nowymi radnymi i jeszcze się uczą. Byłemu burmistrzowi ta nauka zajęła  

9 lat i efekty są jakie są.  

Były burmistrz Tomasz Luto zapytał, czemu go obraża. Na początku przewodniczącej się poukładało, że jest 

tu gdzie jest, ale na chwilę. Mieszkańcy obserwują jej działania.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz odebrała głos byłemu burmistrzowi Tomaszowi Luto  

za niewłaściwe zachowanie -  godz. 15:50 

Mieszkaniec Andrzej Tobolski powiedział, że postanowienie Sądu Rejonowego w Olecku, które uchyliło 

postanowienie o umorzeniu śledztwa w sprawie ZPL-u, jest niezrozumiałe dla pana Tomasza Luto, byłego 

burmistrza. Jego zdaniem jest to ewidentne, wskazane konkretnie w uzasadnieniu, w jakich punktach zostało 

niedopełnione obowiązki przez prokuraturę, która będzie ponownie prowadziła to postępowanie. 

Radny Wojciech Hołdyński powiedział, że wczoraj na komisji zgłaszał swoją uwagę do podstawy prawnej 

stanowiska a mianowicie do art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy o samorządzie gminnym. Wyeliminowanie tego zapisu 

a powołanie się tylko na regulamin rady byłoby właściwsze, choć to nie zmienia meritum sprawy. 

Radca prawny Marcin Bogdan odpowiedział, że art. 18 ust. 2 pkt 15  jest często wskazywany jako przepis 

ogólny w podejmowanych uchwałach. Podobnie art. 18 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym używany jest 
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często jako dodatkowa podstawa prawna podejmowanych uchwał. Uwzględnienie ww. postulatu radnego  

uzyskuje przychylność ale nie ma to znaczenia na ważność samej uchwały. 

Głosowano w sprawie 

Stanowisko Rady Miejskiej w Gołdapi w sprawie podjęcia działań na rzecz wyjaśnienia potencjalnych szkód, 

wyrządzonych mieszkańcom i Gminie Gołdap 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski, Zbigniew Makarewicz,  

Paweł  Perko, Tomasz Popławski, Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

PRZECIW (5) 

Wojciech Hołdyński, Janina  Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Kamil Markowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Urzędowski 

                         Stanowisko Nr 1/2024 

Do pkt 8 

Brak interpelacji radnych. 

Do pkt 9  

Brak zapytań radnych. 

Do pkt 10 

Brak zapytań przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych. 

Do pkt 11 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski zwrócił się o informację nt.  umów z mediami lokalnymi oraz 

ogólnokrajowymi. Jak są takie umowy to zwraca się o podanie z jakimi mediami, na jakie kwoty, na jaki okres i 

czy będą kontynuowane. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że powyższa informacja zostanie przesłana do radnego.  

Radny Paweł Perko zapytał, czy koncepcja ADM została już opracowana. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że jest w trakcie przygotowywania. W ramach koncepcji 

odbywają się pierwsze spotkania z podmiotami zewnętrznymi, które będą udzielały wsparcia przy tworzeniu 

koncepcji i realizacji. Odbył spotkanie z KZN-em na temat możliwych form wsparcia środkami zewnętrznymi 

wkładu do spółki. 

Radny Maciej Kordjak powiedział, że w dalszym ciągu nie ma wniosków, opinii jednostek pomocniczych  

i dowódcy jednostki w sprawie ograniczenia sprzedaży alkoholu, do czego zobowiązuje ustawa i bez tego nie 

można kontynuować.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że kierownik OSS Anna Podciborska jest zaangażowana 

w ten temat. Na danym etapie jest na przygotowywania projektu uchwały, ale na początku do uzasadnienia 

zwróciła się o konkretne dane komendy Policji, ponieważ w pewnych danych zaistniała rozbieżność. Jak tylko 

komenda przedstawi dane, zostaną wysłane do opinii i projekt uchwały do opinii jednostek pomocniczych gminy 

Gołdap.  

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Wrzesień – Kisielewska zapytała, czy gmina Gołdap podejmuje jakieś 

nowe działania na terenie miasta odnośnie dzikiego ptactwa;  czy już rozpoczęły się jakiekolwiek działania nad 

zmianą funkcjonowania parkingu przy byłym domu dziecka, gdyż mieszkańcy nie mają miejsc do parkowania; 

czy unormowane już zostało funkcjonowanie oświetlenia na terenie miasta. Zwróciła się o przeanalizowanie 

oczyszczenie rowu, który jest łącznikiem ulicy Kombatantów z ulicą Żeromskiego, czyli rowu melioracyjnego 

znajdujący się za terenem jednostki wojskowej.  

Kierownik WGK Magda Zymkowska odpowiedziała, że został złożony wniosek do Regionalnej Dyrekcji 

Ochrony Środowiska o możliwość usunięcia gniazd ptasich na terenach gminnych, szczególnie w trzech parkach. 

W ubiegłym roku również taka inicjatywa została podjęta. Została wyrażona zgoda na usunięcie 18 gniazd  

w parku na Placu Zwycięstwa. Zostało dokonane czyszczenie na razie kawałku rowu melioracyjnego. Rów 

melioracyjny biegnie również przez nieruchomości prywatne, stąd tez zamiarem jest  wystosowanie pisma  

o obowiązkach jaki ciąży na właścicielach nieruchomości związanych z dbaniem o urządzenia melioracyjne. 

Została zlecona zmiana oświetlenia ulicznego rano i wieczorem. W zakresie parkingu widoczny problem  

i propozycją odciążenia jest zrobienie go płatnym, bo nie można ograniczyć korzystania dla niego wojsku. 
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Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że jest jeszcze rozważany jeden scenariusz, żeby przy 

jednostce na tylnych terenach powstał dodatkowy parking jednostki wojskowej. Na ten temat już rozmawiał  

z dowódcą jednostki wojskowej. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski wysunął wniosek aby usunąć puste zezwoleń na handel. 

Zaproponował stworzenie uchwały na bazie art. 12 pkt. 1 ustawy o uchowaniu w trzeźwości i art. 18 pkt 3b. Jest  

możliwość ograniczenia punktów wydawanych zezwoleń na różne rodzaje alkoholu. Takie ograniczenie nie 

kolidowałoby z przedsiębiorcami, którzy już są, ze względu na to, że rynek został nasycony tym. Puste 

zezwolenia można by było po prostu skasować. 

Radny Tomasz Popławski powiedział, że nie otrzymał na piśmie informacji w sprawie budowy chodnika  

w Grabowie. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się o informację w sprawie przebiegu remontów, 

trudności, zabezpieczenia środków na kolejne potrzeby.  

Radny Maciej Kordjak powiedział, że radni prosili o miesięczne, w sugestii pracowników kwartalne 

informacje, jak się kształtuje sytuacja w sprawie odpadów na chwilę obecną, jeżeli chodzi o opłaty. W grudniu 

radni będą musieli podjąć uchwałę o przeznaczeniu kwoty na pokrycie gospodarki odpadami. 

Mieszkaniec Andrzej Tobolski powiedział, że zwrócił się się do burmistrza, żeby rozważył zmianę radców 

prawnych w Urzędzie Miejskim oraz czy burmistrz przygotował pytania do ewentualnego referendum lub ankiety 

dotyczącej przyszłości Zakładu Przyrodoleczniczego, czy rozpoczął procedowanie i w jaki sposób. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że ankieta wśród osób uprawnionych do wyrażenia 

opinii, czyli mieszkańców gminy Gołdap za pomocą weryfikacji, zostanie przeprowadzona przy użyciu środków 

komunikacji elektronicznej. 

Mieszkaniec Andrzej Tobolski zapytał, czy sekretarz gminy nie poinformowała burmistrza o §9 użytkowania 

samochodu do celów służbowych, który mówi, że w przypadku zdarzenia drogowego, wypadku, kolizji 

dysponent samochodu, użytkownik jest zobowiązany poinformować najbliższy posterunek policji. Zapytał, na 

czyje zaproszenie burmistrz udał się do Karpacza,  Jaki był skład tej delegacji, ile kosztował oraz czy jest już 

oszacowany  koszt naprawy tego samochodu, z czyjej winy będzie orzeczone i czy ubezpieczalnia zwróci 

wszystkie pełne koszty tego zdarzenia. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki zwrócił się wystąpienie do urzędu w formie wniosku o dostęp do 

informacji publicznej, bo nie posiada tych informacji przy sobie. 

Mieszkaniec Andrzej Tobolski  powiedziała, że cieszy się, że Maciej Kordjak i grupa radnych podjęła taką 

inicjatywę, ponieważ jest to szkoda znacznej wielkości, wysokości i ma nadzieję, że poza prokuraturą, to radni 

również będą mieli, mając dostęp do dokumentów, będą wiedzieli konkretnie, kto za co odpowiadał. Otrzymał 

dzisiaj drogą elektroniczną, że biegły oszacował prace naprawcze w ZPL-u na kwotę 120 000,00 zł. Istnieje 

jednak niebezpieczeństwo, że gmina Gołdap będzie musiała ponieść koszt zwrotu dla wykonawców, dla państwa 

Słowikowskich 5 000 000,00 zł plus odsetki. Żałuje, że burmistrz Konrad Kazaniecki i jego urzędnicy nie 

przysiedli do stołu negocjacyjnego z wykonawcami o co wielokrotnie apelowałem.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że są w trakcie rozmów. Dokument, który przedstawił 

były wykonawca, jest dokumentem, który analizuje projektant. Dopiero wtedy będą w stanie przekazać 

informację, czy uznają tą analizę, czy nie. Nie uważa aby gmina zerwała jakieś rozmowy, nie usiadła do stołu. 

Zostało też przygotowane opracowanie przez pracowników Urzędu Miejskiego -  studium przypadków modelu 

funkcjonowania zakładów przyrodoleczniczych w Polsce na przykładzie wybranych uzdrowisk. Studium będzie 

miało określenie w jakiej formule powinien funkcjonować zakład przyrodoleczniczy w przyszłości. Taki 

dokument został przygotowany, jest on dzisiaj analizowany i myślę, że w niedalekiej przyszłości dotrze on też 

do Wysokiej Rady i do opinii publicznej, ponieważ będzie to moim zdaniem strategiczny dokument w 

przyszłości. 

Do pkt 12 

Po wyczerpaniu porządku Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz dokonała zamknięcia IX sesji Rady 

Miejskiej w Gołdapi.  
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